
颈挂式TWS无线蓝牙运动耳机

使用手册

Bluetooth Music

开 始 使 用

耳机充电

1.充电仓充电，充电仓蓝色灯慢闪，充满灯灭

2.耳机长按2秒开关键供电给耳机，充电仓亮红灯常量，耳机亮红灯，充

  满亮蓝灯，长按开关机键关闭耳机充电。

3.耳机开机状态下放充电仓亮蓝灯，，耳机关机状态下灯灭。

  配对与连接
  1 . 首次使用耳机，两个耳机同时手指触摸耳机面长按5秒，此时蓝灯/红灯交

      替闪烁，两个耳机提示音“p o w e r o n”，耳机会自动进入对连状态；主耳

      机提示音“r i g h t t h e c h a n n e r”，则耳机对耳配对完成，主耳机进入手

      机配对，提示音“p a i r i n g” ，搜索蓝牙配对名“X G - 1 0”，点击设备配

      对完成，提示音“c o n n e c t e d”，则正常使用。

通话与音乐
1 .耳机来电，来电提示手机号码，触摸耳机面一按接听，双击拒接，如果耳机在

  充电仓的状态下，来电拿开耳机则自动接听，挂断触摸挂断。

2 .耳机对耳正常播放音乐，一起放充电仓，一按主开关键，则切换到小音箱播放

  模式，一按主开关键则关闭播放。

  3. 连接

  从手机上显示的蓝牙设备列表中选择XG-10

  如果手机需要密码，请输入四个零 (0 000 ) 。

有些手机还会要求配对后确认耳机模式连接。

  在手机和耳机已成功连接后，耳机蓝灯/红灯将停止闪烁。

使用中受环境影响中断连接，耳机将自动查找上次连接的设备，如果

未能连接，10分钟后耳机自动关机。

产 品 规 格

多点连接

( 配 对与连接 ) 成功连接第一台设备后，按住通话按键直至蓝灯/红灯交替

闪烁，耳机将进入第二台设备配对状态，成功连接后需重新启动耳机，耳

机重启后将自动连接之前连接过的两台蓝牙设备。

首次使用，开启蓝牙耳机，此时蓝灯/红灯交替闪烁，耳机会自动进入配对

状态，连接完第一台设备后，耳机将自动进入第二台设备配对状态。

适用机型:  各种流行品牌蓝牙手机，此耳机技术为世界领先的蓝牙技术，因为

版本不同,我们不能保证耳机与所有使用蓝牙技术的产品兼容.

包装盒内容

蓝牙耳机 用户手册 耳挂

USB充电线

有害物质及成分

零件名称 铅 汞 六价鉻 多溴联苯 多 二苯醚溴

表面粘贴
电子元件

代表零部件中至少一种成分的有毒有害含量高于S J /T 1 13 63-2006
中的要求。

代表零部件中所含有成分的有毒有害含量低于 SJ /T 11363-2006
中的要求。

镉

产品规格

安 全 守 则

安全概览

概据当地法律，在驾车时正确使用移动电话及耳机请保持足够专注力，

以确保行车安全。

请勿将耳机给儿童玩耍，细小零件可能导致室息危险。

用户请留意在某些指定区域的提示，按规定使用移动电话和耳机。如医院、

爆破范围及潜在爆炸危险的环境等。

用户在登机前，请先关掉耳机，切勿在飞机上使用。

切勿将耳机悬挂或储存在任何气袋可能展开的位置，当气袋展开时，可

能造成严重的人身损害。

切勿拆开或损毁内置电池。

勿拆卸或将任何物品插入产品或充电器内，因为这些可能会对内部组件

造成损害或给您带来伤害。

如果产品或充电器过热，出现线芯或插头损坏，曾经跌落或损坏，或掉

入水中，请断开充电器与电源的任何连接，停止使用。

防止产品接触到兩水，湿气或其它液体，以免损坏耳机或对您造成伤害。

慎用高音量

长时间接触任何來源的高声噪音可能会暂时或永久损伤听力。音量越高，听力受损

的速度越快。高声噪音对听力的损坏有时一开始察觉不到，但目积月累会造成严重

损伤。为保护你的听力：

从低音量开始调节音量控制，并将音量尽量调低。

控制戴耳机收听高音量节目的时间。

尽可能在背景噪音低的安静的环境下使用耳机。

避免通过调商音量盖住周围噪音，如果你无法听清你旁边人说话，请调低音量。

如果您感到听觉不适，比如感到耳压或耳胀、耳鸣或讲活声音发闷，请立即停让使用耳机，并尽

快就医，检查听力。

温馨提示: 避免长时间使用高首损伤您的断力，我们秉承人性化设计理念，当您使用

耳机听歌有强烈外音提示时，请将音境调低两级。

维 护 与 保 养

  本 产 品 设 计 严 谨，  并 具 有 优 良 的 制 作 工 艺，  您 可 放 心 使 用 。

  下 列 建 议 将 帮 助 您 有 效 使 用 保 修 服 务 :

  1.保持设备干燥，雨水、湿气和各种液体或水分都可能含有矿物质，会腐蚀电子

  线路。如果设备被打湿，请将其完全晾干。

  2 .不要在有灰尘或脏脏的地方使用或存放设备，这样会毁坏它的可拆卸部件和电

子元件。

  3 .不要将设备存放在过热的地方，高温会缩短电子设备的寿命、损害电池、使一

些塑料部件变形。

  4 .不要将设备存放在过冷的地方，否则当设备温度升温到常温时，其内部会形成

潮气，这会损坏电路板。

  5 .不要试图拆开设备。

  6 .不要扔放、敲打或震动设备，粗暴地对待设备会毁坏内部电路板及精密的结构。

7 .不要用烈性化学品、清洗剂或强洗削清洗设备。

  8 .不要用颜料涂抹设备，涂抹会在可拆卸部件中阻塞杂物从而影明正常操作。

9 .不要将耳机放在阳光处长时间直射。

  上 述 所 有 建 议 都 同 等 地 适 用 于 您 的 设 备 、 电 池 、 充 电 器 和 各 个 配 件 。

如 果 任 何 设 备 不 能 正 常 工 作，  请 将 其 送 到 距 离 您 最 近 的 授 权 维 修

机 构 进 行 维 修 。

  疑难排解
  耳 机 不 适 用 于 我 的 手 机

确保耳机已充满电。

  确保您正在尝试与支持蓝牙的手机进行配对。

我 的 手 机 未 搜 索 到 蓝 牙

  同时关闭手机和耳机后再打开，然后重复配对连接过程。

对 方 听 不 到 我 的 声 音

  您的耳机超出有效范围，请将耳机保持在有效距离内。

详 细 查 看

触 摸 开/关/暂 停/接 听

短 按 开 关 小 音 箱/ 长 按 开 关 充 电

U S B充 电 输 入 端 口

扬 声 器 小 音 频

颜色             黑色、白色                 音乐时间        0h1

蓝牙版本        4.2+EDR                                    待机时间        520h 

喇叭规格        双单元9厘加华司加uv棉        传输距离(米) 7- 0m1

喇叭阻抗        32欧                       功耗         8-22毫安1

喇叭频率响应    20Hz      20KHz                           输入功率     93mW

喇叭额定功率    3mw                                         单品重量     71 g

喇叭 k灵敏度    98db                                         整机重量     641 g

通话时间        9h                                             功能         双动圈喇叭、 通话、 音乐、 立体声

详 细 查 看 开 始 使 用 产 品 规 格 安 全 守 则 维 护 与 保 养详 细 查 看 开 始 使 用 产 品 规 格 安 全 守 则 维 护 与 保 养详 细 查 看

XG-10
高 品 质 立 体 声 音 乐 蓝 牙 耳 机

Get Started SPECIFICATION Safety Precautions Care and MaintenanceOvervlew

Bluetooth Music User Guide
Long standby hanging neck Bluetooth sports headphones

MultipoInt

Press Cal l button unt i l the  LED f lashes blue/red for  pair ing
the second device af ter the f i rst phone successfully  paired/
connected . You  have  to  restart  the  headset  once  the  two

phones  success fully paired / conn ected.   Your  headset  wil l
connect  with  the  two  phones  automatically.

the  headset  can  connect to all brand mobile phone with Bluetooth Function

What's  in the  Box

Bluetooth  Headset Charger Warranty  card

USB cable

C o n t e t  o f  H S

Name Pb Hg Cd Cr6* PBB PBDE

Circuit
Modules

lndicates that the concentration of the hazardous substance at least one
of  all homogeneous materials in the parts is above the relevant threshold
of the SJ/T11363-2006 standard.

Indicates that the concentration of the hazardous substance in  all
homogeneous materials in the parts is below the relevant threshold of the
SJ/T11363-2006 standard.

 Safety  Precaut ions l

 When using your headset while driving, foiiow local regulations in the country

  or region you are in.

  Please keep the headset far away from Children. Small part might cause asphyxia.

  Observe alt sings that requires an electr icai device or RF radio product to be

  switched off in designated areas. Such as hospital ,blasting areas, and potentially

  explosive environments. Please turn 4. Please turn off your headset before you

  board the piane and don't use your headset in an aircraft.

 Never disassembie or modify your headset for any reason. Doing this may cause

  the headset to mal funct ion or become combust ib le . Br ing the headset to an

  authorized service center to repair i t or repiace the battery.

   Avoid storage at high temperatures (above 50   C/122  F), such as in a hot vehicie

  or in direct sunl ight, as th is can damage performance and reduce battery l i fe.

 Do not expose the headset or any of i ts supplied parts to rain or other l iquids.

 Safety precautions :At very high volumes, proionged l istening to the headset

  can damage your hearing.

Care and Maintenance

Your device is a product of superior design and craftsm anship and should be

treated with care . The sugge stions beiow will heip you protect your warranty

coverage.

 Keep all accessories and enhancements out of the reach of small children.

 Keep the device dry. Precipitation , humidity  and ali types of tiquids or moisture,

can contain minerals that will corrode electronic circuits. If your device does get

wet, aliow it to dry completely.

 Do not use or store the device in dusty, dirty areas. its moving parts and electronic

components can be damaged

 Do not use or store  the device in hot areas. High temperatures can shorten the

life of electronic devices, damage batteries, and warp or meit certain plastics.

 Do not store the device in cold areas. When the device returns to its normal

temperature , moisture can form inside the device and damage electronic circuit

boards.

Do not attempt to open the device

 Do not drop, knock, or shake the device. Rough handing can break internal

circuit boards and fine mechanics.

Do not use harsh chemicats, cieaning soivents, or strong detergents to clean

the device.

Do not paint the device. Paint can ciog the moving parts and prevent proper

operation.

All of the above suggestion apply equaiiy to your device, battery, charger, or

any enhancement. If any device is not working properiy. take it to the nearest 

authorized service facility for.service.

Color                                                    Black/ White

Bluetooth version                                4. 2+EDR
Horn Specifications                             Double horns+  9 mm spring washer +UV cot ton

Horn  I mpedance                                      32

Horn Frequency response                    

Horn Rated  Power                                  

Horn Sensibility                                     98db
Cal l  Time (Medium Vo1 ume)                  

Music Time (Medium  Vol ume)             

9h

S tandby Time                                      

10h

Transmission Distance (Metre)            7- 10m
Power  Di ssipation                                 18-22maH

Input Power                                             93mW

Function 

64g

3m w

20Hz    20KHz

Headphone Weight

G/W(With Carton Packing) 

520h

17g

Double horns, call, music, stereo 

XG-10

Charte the bat tery

1. Charging the charging compartment, the charging compartment blue light flashes 

     slowly, full of lights off

2. The headset is pressed for 2 seconds to turn on the key power supply to the headset, 

    the charging compartment is bright red constant, the headset is red, charging Fully 

    bright blue light, long press the switch button to turn off the headset charging.

3. When the headset is turned on, the charging compartment is illuminated blue, and 

     the headset is off when the headset is off.

  Pairing and connecting

  Call and music

3. CONNECT
  Select“ XG-10 from  the  list  of Bluetooth  devices  shown on your phone.” lf  phone 

asks  for a passcode,   enter four zeros  (0000).   You may  see  on             Some  

phones  also  ask  to  confirm headset  connection  after  pairing.Headset LED  

will  stop  flashing red / blue once  successfully  paired/ connected.You  cannow make    

a  call  using  your phone's  keypad  or  voice-dialing feature.

****

1. In the off state, pulI open the attached headphone, and the headset automatically

loops back.

2. In use, the connection is interrupted by the environment, the headset will

      automatically find the last connected device. if Failed to connect, the headset will

automatically shut down after 10 minutes.

1. For the first t ime, use the earphones, and both headphones touch the earphone 

face for 5 seconds at the same time. At this time, the blue l ight/red l ight is handed 

over. For flashing, the two headphones wil l sound "power on", the headset wil l au

tomatically enter the connected state; the main earThe machine prompts "right the 

channer", the earphone pairing is completed, and the main earphone enters the hand.

Machine pairing, prompt tone "pairing", search for Bluetooth pairing name "XG-10", 

l ick deviceFor completion, the prompt "connected" is used normally.

1. Headphone call, caller reminds the mobile phone number, touch the face of the 

headset, press and answer, double click to reject, if the headset is In the state of 

the charging compartment, the caller automatically picks up the headset and hangs 

 up and touches the hang up.

2. The earphones play music normally on the ear, put the charging bin together, and 

press the main switch key to switch to the small speaker to play.

 Mode, press the main switch key to turn off playback.

HD Voice Stereo Bluetooth Headset



FCC statement: 

§ 15.19 Labelling requirements. 
This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the 
following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) 
this device must accept any interference received, including interference that may cause 
undesired operation. 
 
§ 15.21 Information to user. 
Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for 
compliance could void the user's authority to operate the equipment. 
 
§ 15.105 Information to the user. 
Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B 
digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to 
provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. 
This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not 
installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference 
to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not 
occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to 
radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and 
on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the 
following measures: 
-Reorient or relocate the receiving antenna. 
-Increase the separation between theequipment and receiver. 
-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the 
receiver is connected. 
-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. 
 
 
* RF warning for Portable device: 
The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device 
can be used in portable exposure condition without restriction.  
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